
Zápis z jednání - RADY ŠKOLY 

Gymnázium Vincence Makovského se sportovními třídami 

Nové Město na Moravě 

12. října 2017  
 

 Mgr. Miloš Bukáček  ANO   Mgr. Jana Dvořáková ANO  

 Mgr. Dagmar Hromádková ANO   Michal Šmarda  ANO 

 Mgr. Martina Pulgretová ANO   Ing. Otakar Smetana ANO 
 

 Hosté: 

 Mgr. Jiří Maděra 

 

Navržený program jednání: 

 

a) schválení Výroční zprávy 

 Rada školy byla předem seznámena s výroční zprávou školy za rok 2016/2017 elektronicky  

 členové rady vyjádřili souhlas s jejím zněním  

 Výroční zpráva byla jednohlasně schválena 

 Výroční zpráva bude zveřejněna na internetových stránkách školy a portálu 

pro: 6  proti: 0  zdržel: 0 
 

 

b) diskuse 

 neproběhla 

 

Mgr. Dagmar Hromádková v.r. 
   předsedkyně Rady školy 


